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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani.

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezi-e a Kormány az M44-es gyorsforgalmi út 
lehajtóit Szarvas és Szentes városáig felújítani?"

Tisztelt Miniszter Úr!

Samu Tamás Gergő szarvasi önkormányzati képviselő hívta fel figyelmem az alábbi problémára, 
amelynek kapcsán várom szíves tájékoztatását.

Hosszú várakozás után végre elkészült a M44-es gyorsforgalmi út Tiszakürt és Kondoros közti 
szakasza, amely fontos előrelépés Békés megye és az egész régió lakóinak. A szarvas-szentesi 
lehajtónál azonban olyan rossz minőségű az út, hogy az méltatlan a frissen átadott gyorsforgalmi út 
környezetéhez, valamint Szarvas és Szentes városához. A jelenlegi útviszonyok ezenkívül komoly 
és állandó balesetveszélyt okoznak.

A fentiek alapján kérdezem Miniszter urat:
- Tervezi-e a Kormány, hogy az érintett szarvasi, illetve szentesi útszakaszokat a városokig felújítja?
- Amennyiben igen, úgy a megye lakosi várhatóan mikor vehetik igénybe az új utakat?
- Amennyiben nem, úgy ki vállalja a felelősséget az esetleges balesetekért, illetve a gépjárművek 
futóműveiben esett károkért?

Várom megtisztelő válaszát!
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